
 

                                                                                               

       

REFERAT 

GENERALFORSAMLING 
BISSERUPS TENNISKLUB’s ordinære generalforsamling 

Onsdag den 26. marts 2025 – kl. 19.00 

I Bisserup Forsamlingshus 
 

1. Valg af dirigent 

Birthe bød velkommen til alle fremmødte. Jacob blev foreslået og valgt som dirigent. 

Jacob konstaterede, at generalforsamlingen var indkaldt rettidigt. 

Bente blev valgt som sekretær. 

 

2. Bestyrelsens beretning og fremtidsplaner 

Birthe fremlagde beretning og fremtidsplaner: 

Der har været træning med Hans Johnsen. 

Klubaftenerne har haft svingende fremmøde. 

Øvrige arrangementer: standerhejsning, grillaften. Pænt fremmøde. 

Lise, Birthe og Lone deltog på høstmarked. Lidt sparsom interesse. 

Deltagelse i filmen om Bisserup. I den forbindelse blev klubbens logo opdateret. 

Flagstangen er malet og grillhytten er malet. Der er anskaffet en ny grill. 

Kommende aktiviteter: 

Carl Toft vil igen give træning. 4 Torsdage i maj kl. 17.00 til 18.30 og 18.30 til 20.00 Kun 5 interesserede 
indtil videre. 

Frist for tilmelding den 27.03. 

Kirsten og Birthe giver begyndertræning fra maj. 

Klubaftenerne vil blive flyttet til onsdage kl. 19.00 – 21.00 med pause i juli måned. 

Øvrige aktiviteter: Standerhejsning, Standerstrygning. 

Der er planer om en Pickleballbane. Ulla, Mogens og Poul Erik er initiativtagere. Banen kan evt. placeres 
på børnetennisbanen. 

Spørgsmål og kommentarer: 

Kurt: Grillhytten er malet og grillen er flyttet udenfor. En robust grill er anskaffet. Vil blive indviet i forbindelse 
med standerhejsning. 

Per rejser spørgsmålet, om der overhovedet er interesse for en pickleballbane. 

Lise foreslår, at man afventer oplæg fra udvalget som blev nedsat sidste år. 

 



 

3. Fremlæggelse af revideret regnskab til godkendelse. 

Indtægter fra medlemskontingenter 32.000 kr. 

Udgifter til leje af forsamlingshus, standerhejsning, grillfest og høstmarked. 

Anskaffelser: vindskærme og grill 

Udgifter til grillhytten (øl til malerne). 

Diverse: Film, reparation af hegn. 

Udgifter i alt 19.800 kr. 

Overskud 12.700 kr. 

Hvert år sættes 8.000 kr. til side til ny banebelægning. 

 

4. Fremlæggelse af budgetforslag til godkendelse 

Der blev omdelt budgetforslag med udgangspunkt i regnskab for 2024. 

Budgettet blev taget til efterretning. 

 

5. Indkomne forslag 

Bestyrelsen foreslår ændringer i ”Vedtægter for Bisserup Tennisklub” § 6 ”Dagsorden for den 
ordinære Generalforsamling” således: 

Punkt 4 ”Fremlæggelse af budgetforslag til godkendelse” foreslås ændret til ”Fremlæggelse af 
budget” 

Rettes, idet budgetforslaget ikke skal godkendes, men blot fremlægges. 

Vedtaget. 

  

Punkt 5 ”Indkomne forslag” foreslås ændret til punkt 6 i ”Dagsordenen for den ordinære 
Generalforsamling” 

 

Punkt 6 ”Fastsættelse af kontingent” foreslås ændret til punkt 5 i ”Dagsordenen for den 
ordinære Generalforsamling” 

Forslagene er vedtaget. 

 

6. Fastsættelse af kontingent 

Kontingent fastholdt som hidtil. Kontingenter kan ses på Bisserup.dk 

 

7. Valg til bestyrelsen 



 

  På valg er: 

Birthe Christensen 

Per Nielsson 

Lise Rud Hansen 

Alle blev genvalgt. 

   

8. Valg af bestyrelsessuppleant 

På valg er: 

Jacob Borello 

Genvalgt. 

 

9. Valg af revisorer 

Lykke og Poul Erik er valgt. 

 Generalforsamlingen bemærkede, at der i vedtægterne er en uoverensstemmelse vedr. valg 
af revisorer. Der skal være valg af en revisor hvert år, således at der er et overlap mellem de to valgte 
revisorer. 

Bestyrelsen kommer med et forslag til ændring af vedtægterne ved næste generalforsamling. 

 

10. Valg af revisorsuppleant 

Freddy Bach er valgt. 

Revisorsuppleant skal behandles i vedtægterne jf. pkt. 9. 

 

  

11. Eventuelt 

Per rejste spørgsmål om ændring af klubaftener fra tirsdag til onsdag. - Dette er foreslået af et medlem og 
er vedtaget af bestyrelsen. 

Dirigenten takkede for god ro og orden. 

Formanden takkede medlemmerne for det gode fremmøde. 


